
FAU-møte 13.juni 2022 

Til stades: 

Kjetil Lie – går ut 

Lasse Hjelmervik – går ut 

Kenneth Thidesen – 2.steg 2022/2023 

Gregor Anda -ny,  2.steg 

Helene Engelsvoll – går ut 

Maren Borsheim – ny, 3.steg 

Linn Sørensen – 5.steg 

Ragnvald Borsheim – ny 6.steg 

Heidi Martby-Skogsholm – ny 4.steg 

Andrea Bjørkavoll-Bergseth – går ut 

Linda Bu Helland – går ut 

Maria F.B. Sikkeland – går ut 

Valdemar Jørgensen – ny, 1.steg 

Hanne Vallebjørn – går ut 

Gjertrud Lygren – går ut 

Julia Svanes – ny 5.steg 

Monica F. Høyland – ny 4.steg 

Kristine Friestad – 6.steg 

Torunn Elisabeth Grude – 7.steg 

Mari Buer Vik – ny 7.steg 

Ragna Stakland Svela – 3.steg 

 

Rektor har ordet: Har fordelt dei vaksne på stega, 19, 67 stillingar, ein halv stilling mindre enn i år. 

God vaksenevaluering. Manglar ei lærarstilling, håpar å få denne på plass før ferien. Har tilstett to 

nye. Terje og Mats sluttar, Hilde går ut i permisjon. Katrine kjem tilbake. 

1.steg: Fie&Jane 

2.steg: Signe & Janett 

3.steg: Trine & Anne Bjørg 

4.steg: Ingeborg & .. 

5.steg: Oda & ?, Line 50% på trinnet, 50% avd.leiar 



6.steg: Hildegunn& Njål 

7.steg: Mette& Stig Morten? 

(Referenten fekk ikkje med seg alle namna på alle trinna, og beklagar at denne lista dermed ikkje er 

heilt korrekt      ) 

Hege Borsheim tilsett fast som miljøarbeidar saman med Joakim. Hilde R (fagarbeidar) har sagt opp. 

Vil ha fokus på elevmedverknad, kunnskapsløft. 

Økonomi: har hatt ein del sjukefråver og ein del overforbruk. 

Skulebilete: den faste skulefotografen går av med pensjon, har fått tilbod frå «skolefoto» - dei tar 

portrettbilete av alle, står heilt fritt om ein vil bestilla, alle får skulekatalog med bilete av alle elevar 

og lærarar. 

Innspel frå FAU: viktig at det ikkje blir kjøpepress, einige om at det blir minimalt av dette viss ein får 

tilsendt bileta digitalt og sjølv må inn og bestilla. 

Yngres: spørsmål frå bedehuset om nokre ungdommar kan komma og informera om Yngres (tilbod 

for alle frå 5.-7.steg). FAU meiner det er vikitig at det i tilfelle må vera ope for andre 

organisasjonar/aktivitetar å komma og informera. Samstundes er Yngres og KRIK einaste 

møteplassane på Klepp stasjon for 5.-7.steg., positivt at det er nokre samlingsplassar i bygda.  

Konklusjon: Ja til at Yngres (skulekorps, musikkskule og det som skjer i bygda) kan komma og 

informera på skulen, pluss at det blir laga ei oppslagstavle der «alle» kan informera om ulike 

aktivitetar. 

Sak for FAU til hausten: Sjekka rutiner/reglar for utleige av gymsal/lokale på skulen – bør aktivitetar 

som høyrer til på Klepp stasjon få prioritet? 

 

Val: 

Leiar, nestleiar og kasserar går ut – må velgast nye nå. Representantar til dei ulike gruppene kan me 

ta etter ferien. 

Kasserar: Bente Cecilie Lie (ny, 1.steg) 

Lang diskusjon kring leiar/nestleiar, Waldemar Jørgensen (ny 1.steg), meldte seg som nestleiar. 

Torunn Elisabeth (7.steg) sa, under sterkt press og stor tvil, ja til å vera leiar, iallfall ha ansvar for å 

kalla inn til 1.møte etter ferien. 

Etter møtet har det vore litt diskusjon i kulissane, og Heidi Martby-Skogsholm har sagt ja til å vera 

leiar, og Torunn Elisabeth nestleiar (har avklart med Waldemar at det er i orden for han.) Så då trur 

me alt er klappa og klart for eit forrykande flott FAU 2022/2023. 

Takk for innsatsen til alle som går ut nå, og velkommen til alle nye! 

Referenten ønsker alle ein strålande, magisk sommar, og lover å gjera ein innsats for at referata blir 

sendt ut «litt» raskare frå hausten av       

 

 


